

## **ALISON HAYTER**

Dept: Emergency Medicine  
Tel: 514-934-1934 ext 36974

**I'm excited to announce that I'm running for the position of Chief Steward/District Head - Glen Campus (including Solin Hall).**

For the past 6 years, I have served as an Administrative and Student Affairs Coordinator in the Faculty of Medicine, gaining firsthand experience of the challenges and needs faced by our members. This exposure has equipped me with a deep understanding of workplace dynamics, operational protocols and the importance of maintaining a collaborative and respectful environment. The skills I've honed, including communication, problem-solving, and conflict resolution, are essential for a Chief Steward.

My approach to leadership is grounded in communication, empathy and integrity. I believe a chief Steward must not only advocate for workers' rights, but also act as a bridge between management and staff. My vision as Chief Steward is to create a stronger, more unified team that stands together through every challenge. I intend to uphold the highest standards of representation, safeguard the rights of our members and work proactively to resolve issues before they escalate.

One of my main goals as Chief Steward will be to prioritize communication. I firmly believe that for a group to thrive, its members must feel confident in expressing their concerns, ideas, and feedback. I will ensure that every member has access to a clear and transparent channel for voicing their thoughts. Whether it's through regular meetings, surveys, or informal check-ins, I want to make sure that everyone feels heard and understood.

If elected as Chief Steward, I pledge to bring not only my experience, but also my dedication to making our collective experience better. I am committed to building a stronger, more cohesive organization where every member feels valued, respected, and empowered. I humbly ask for your vote and support in making this vision a reality.

Thank you for your trust and consideration.

Warmly,

Alison Hayter

**Je suis ravi d'annoncer que je me porte candidate au poste de Chef de district/Responsable de district – Campus Glen (y compris Solin Hall).**

Au cours des six dernières années, j'ai occupé le poste de coordonnatrice administrative et des affaires étudiantes à la Faculté de médecine, ce qui m'a permis d'acquérir une expérience directe des défis et des besoins auxquels nos membres sont confrontés. Cette expérience m'a dotée d'une compréhension approfondie des dynamiques de travail, des protocoles opérationnels et de l'importance de maintenir un environnement collaboratif et respectueux. Les compétences que j'ai développées, notamment en communication, en résolution de problèmes et en gestion des conflits, sont essentielles pour un(e) Chef de district.

Ma vision du leadership repose sur la communication, l'empathie et l'intégrité. Je crois qu'un(e) Chef de district doit non seulement défendre les droits des travailleurs, mais aussi servir d'intermédiaire entre la direction et le personnel. Ma vision en tant que Chef de district est de créer une équipe plus forte et plus unie qui se soutient mutuellement face à chaque défi. Je m'engage à respecter les normes les plus élevées de représentation, à protéger les droits de nos membres et à travailler de manière proactive pour résoudre les problèmes avant qu'ils ne s'aggravent.

L'une de mes priorités en tant que Chef de district sera de favoriser la communication. Je suis convaincue que pour qu'un groupe prospère, ses membres doivent se sentir en confiance pour exprimer leurs préoccupations, leurs idées et leurs retours. Je veillerai à ce que chaque membre ait accès à un canal clair et transparent pour faire entendre sa voix. Que ce soit par le biais de réunions régulières, de sondages ou de rencontres informelles, je souhaite m'assurer que chacun se sente écouté et compris.

Si je suis élue Chef de district, je m'engage à apporter non seulement mon expérience, mais aussi mon dévouement à améliorer notre expérience collective. Je suis déterminée à construire une organisation plus forte et plus cohésive où chaque membre se sent valorisé, respecté et responsabilisé. Je sollicite humblement votre vote et votre soutien pour concrétiser cette vision.

Merci de votre confiance et de votre considération.

Cordialement,  
Alison Hayter